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公司概况



宁波焰科电子科技有限公司，立信工贸发展有限公司(香港)是一家集设
计、开发、生产为一体的专业火花塞生产厂家，产品广泛适用于汽车，
摩托车和园林机械等各类汽油，天燃气发动机。公司成立于2002年，目
前采用日本NGK及美国冠军火花塞采用的冷封装技术，使用同等材料及
同等工艺生产，冷封装火花塞比热封装火花塞密封性更好、铁壳和陶瓷
的质量更稳定，不易出现漏气及断裂现象。我司拥有雄厚的技术力量，
先进的生产、检测设备。 经过十年的努力，我司现已成为国内为数不多
能成熟运用冷封装火花塞技术的火花塞厂家之一，现可生产12大类100
多个型号火花塞，年产各种型号火花塞600万只。

除了先进的生产工艺，我司的另一特色是自动化程度高。采用国内外先进自动化生产设备，产品由全自动流水线装配
而成，大大的降低了生产成本，使产品更一致标准化。良好的信誉，优质的产品及精密的品质控制使我司能为众多发
动机主机厂，摩托车主机厂配套供应。我司产品已出口东南亚，中东，澳大利亚，南非，美洲等20多个国家和地区。
“求新，拓精，一切为了顾客”是我司企业的宗旨。 “您的要求,是我们不断努力和追求”是我司对所有顾客的承诺。
欢迎新老客户亲临洽谈,合作指导! 

公司简介



NINGBO YANKE ELECTRONIC TECHNOLOGY CO. , LTD，
LIXIN INDUSTRIAL & TRADE CO., LIMITED(HK) is an enterprise with the 
capability of design, developing and manufacturing in spark plug industry.  Our 
products are covering in the area of automobile, motorcycle and gardening tool which 
are used in all kinds of petrol engine and gas engine.Our company was set up in 2002. 
We have already got ISO9001:2015 certificate. 

We are using the advanced cold punch technology to produce spark plug which is 

similar to NGK and Champion technology. With such technology, the metal shell and 

ceramic are better protected and the quality of the spark plug are more stable to get 

avoid from air leaking and breaking. Our spark plug products are ranged into more 

than 100 models with an annual output of 6 million pcs. 

Besides the advanced technology, we also have a strong advantage of automatical production. Most of our production device is automatical 
that let us have very high efficiency and stable quality. Throughout such years of developing, we have gained a good reputation as domestic 
motorcycle manufacturer. Furthermore, our products have been exported to South East Asia, Middle East, Australia and so on.

In the environment of the rapid development of the auto parts, in order to have a strong stand in the market, LIXIN is committed to 

creating “brand, quality, technique, service” as our company’s core competency. “Customer-centered, quality - first and service-aimed is 

our company philosophy. LIXIN will provide first-class products with outstanding service according to each customer’s requirements.

COMPANY INTRODUCTION



生产车间/生产设备

PRODUCTION EQUIPMENT



火花塞设计 

Special designs



          
Benefit

V-grooved & U-grooved plug
V槽和U槽火花塞

          
Reduce the voltage required
Improve fuel economy
Improve starting
Better acceleration
More stable idling

          

减少电压需求

提升燃油经济性

提高点火速度

更好的提速

更稳定的怠速

效益



          
Benefit

Multi-ground electrodes plug
多侧电极火花塞

          
Improve fuel economy
Withstand gap erosion
Longer service life
Improve ignitability

          

提升燃油经济性

抵抗侧电极腐蚀

更长久的使用寿命

提高可燃性

效益



          
Benefits:

Iridium plug
铱金火花塞

          
Reduce the voltage required
Improve ignitability
Longer service life
Improve starting, acceleration&idling
Keep engine at peak performance

          

减少电压需求

提高可燃性

使用寿命长久

提高点火速度，提速和怠速

使发动机保持在极佳的性能状态下

效益



优势 Why choose us?



我们的团队和展览 
OUR TEAM & EXHIBITIONS



我们的客户
Our Customers



13

美洲America10%

欧洲Europe20%

东南亚Southeast Asia15%

国内Domestic30%

中东Middle East10%

非洲African10%

其他Other5%



包装 Packing



 联系我们
Contact us

宁波焰科电子科技有限公司，立信工贸发展有限公司(香港)

NINGBO YANKE ELECTRONIC TECHNOLOGY CO. , LTD 
LIXIN INDUSTRIAL & TRADE CO., LIMITED(HK) 

Contact：Carla Wei
Phone: +86 13536163461
Tel: +0086 750-3110661
Email: info@lxnplug.com
Add: Cixi,Zhejiang Provice,China.

联系人：Carla Wei
手机：+86 13536163461
电话：+0086 750-3110661
邮箱：info@lxnplug.com
地址： 浙江•慈溪



THANK YOU
谢谢


